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JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: Dunavarsány Város Önkormányzata Képviselő-testületének a Petőfi Művelődési Ház és 
Könyvtár Nagytermében 2015. július 28-án, 1710 órai kezdettel megtartott rendkívüli, nyílt üléséről. 
 
Jelen vannak: Gergőné Varga Tünde   polgármester 

Keresztesi Balázs   alpolgármester 
dr. Békássy Szabolcs   alpolgármester 
Herczeg Mariann   képviselő 
Kun László    képviselő 
Mekler Andrea    képviselő 
Surányi Tibor     képviselő 
Tyukodi-Bihari Zsuzsanna  aljegyző 
Vágó Istvánné    gazdasági osztályvezető 
dr. Kiss István    szervezési és önkormányzati osztályvezető 

 
valamint Dobronyi Jánosné   jegyzőkönyvvezető 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Szeretettel köszöntöm a rendkívüli ülésen megjelenteket, 
köszönöm szépen, hogy velem együtt 6-an részt veszünk ezen az ülésen, megállapítom, hogy a 
Képviselő-testület 6 fővel jelen van, tehát határozatképes. Dr. Csobolyó Eszter még érkezni fog az 
ülésre. Jegyzőkönyv-hitelesítőknek javaslom Mekler Andrea és Surányi Tibor képviselőket 
megválasztani. Aki a javaslattal egyetért, kérem, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

122/2015. (VII. 28.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az ülés jegyzőkönyvének 
hitelesítésére Mekler Andrea és Surányi Tibor képviselőt jelöli ki. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Képviselő-testület 

 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Az alábbi napirendi pontokat javaslom az ülésen megtárgyalni  
1. Javaslat csoportos beszerzési eljárás lebonyolítására és villamos energia beszerzésére  
2. Javaslat a „Dunavarsány Város Árpád Fejedelem Általános Iskola épületének gázkazán 

korszerűsítése és fűtőtest felújítása” tárgyú közbeszerzési eljárás lezárására 
3. Javaslat az Összefogás a Fiatalokért WILLPOWER Tánc és Sport Egyesülettel kötendő 

Együttműködési Megállapodásra 
Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

123/2015. (VII. 28.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az ülés napirendjét az 
alábbiak szerint állapítja meg:  
1. Javaslat csoportos beszerzési eljárás lebonyolítására és villamos energia beszerzésére  
2. Javaslat a „Dunavarsány Város Árpád Fejedelem Általános Iskola épületének 

gázkazán korszerűsítése és fűtőtest felújítása” tárgyú közbeszerzési eljárás lezárására 
3. Javaslat az Összefogás a Fiatalokért WILLPOWER Tánc és Sport Egyesülettel 

kötendő Együttműködési Megállapodásra 
 

Határidő: azonnal 
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Felelős: Képviselő-testület 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: A napirendi pontok előtt szeretném megemlíteni, hogy a 
beruházásaink elkezdődtek. Minden intézményünkben megjelennek a munkások, elindultak a 
közbeszerzéseink alapján aláírt szerződésekben vállalt munkálatok. Lehet látni, hogy épül-szépül a 
város. A délelőtt folyamán egy elég hosszúra nyúlt tárgyalás keretében a polgármesteri hivatal új 
épületével kapcsolatban egyeztettünk. Reméljük, hogy lassan a Hivatal építése is célegyenesbe 
érkezik., a tervek szerint folyik a munka. Bízunk benne, hogy az átadása is abban az időpontban 
megtörténik, amit kitűztünk. Augusztusban, 20-a után lesz megint testületi ülésünk. 19-én lesz egy 
nagy rendezvényünk, a Summerfest, aminek a szervezése is már a célegyenesben van. A meghívók 
elkészültek, azokat mindenki meg is találja az asztalán. Többféle program lesz 19-én, a pályaátadó 
ünnepség is akkor lesz egy futballmeccsel megspékelve, és augusztus 20-áról is megemlékezünk ezen 
a napon. Más program a közeljövőben nem várható. 
Olvashattunk a dunavarsányi kajak-kenusok sportsikereiről, mert nagyon szép eredményeket értek el 
az elmúlt időszakban. Erről pontosan Mekler Andrea képviselő asszony tud beszámolni, kérem, hogy 
mondjon néhány mondatot az elért eredményekről.  
 
Dr. Csobolyó Eszter képviselő 1712 órakor megérkezik az ülésre, a szavazók száma 7 főre emelkedik.  
 
Mekler Andrea képviselő: 18 érmet hoztunk a magyar bajnokságról, és magyar bajnokot is 
avathattunk. Szombaton az utánpótlásért felelős referens már felhívta a Szabolcsot a verseny 
pihenőidejében, hogy nagyon gratulál, és nem tudja, hogy egy év 3 hónap alatt hogyan lehetett ilyen 
eredményeket elérni, és vasárnap még 10 érmet szereztek a gyerekek. Úgyhogy nem győznek 
álmélkodni. A Rozbora Péter/Fényes Gergő párosunk kvalifikálta magát a Marathoni 
Világbajnokságra, ami itt lesz megrendezve Győrben. Az első 6 helyezett C-2-es versenyző érdekes 
Marathon versennyel C-1-es versenyzőkkel fognak váltóban részt venni, amit szintén a televízió fog 
majd közvetíteni. Ezen a versenyen 28 gyermek fogja képviselni Magyarország csapatát, és ebben 2 
gyerekünk benne van. Én most tisztelettel átadok polgármester asszonynak egy levelet, amit majd 
holnap szeretnék iktattatni is, hogy hivatalos legyen, és szeretném kérni, hogy a következő testületi 
ülésen erről tárgyaljunk, mert egy kis segítségre lesz majd szükségünk, többek között a világbajnokság 
miatt is, ami szeptember 12-én kerül megrendezésre.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Jó, rendben. Örülünk a sikereknek, és mindenkit, aki ilyen 
pozícióba kerül, és ilyen sikereket ér el Dunavarsány hírét víve az országban, érdemesnek találjuk a 
támogatásra.  
 
Mekler Andrea képviselő: 22 versenyzőnk 43 számban indult, és 18 éremmel zárták a bajnokságot.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Szép siker tényleg, gratulálunk. Csak így tovább! Javaslom, 
hogy térjünk át az első napirendi pont tárgyalására.  
 
1) Javaslat csoportos beszerzési eljárás lebonyolítására és villamos energia beszerzésére  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Szeretettel köszöntöm Balogh-Fazekas Anita 
ügyfélmenedzsert, akit már ismerhetünk, mert máskor is megtisztelte a jelenlétével a testületi ülést. 
Talán utoljára a földgáz szabadpiaci beszerzéséről beszéltünk, most pedig a villamos áramról van szó. 
Most kérek elnézést a képviselő hölgyektől, uraktól, hogy az anyagot csak ma kapták meg, de 
mindhárom napirendi pont még a mai nap délelőttjén került egyeztetésre. Ezért kérem Balogh-Fazekas 
Anitát, hogy néhány mondatban foglalja össze az előterjesztés lényegét.  
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Balogh-Fazekas Anita ügyfélmenedzser: Köszönöm a lehetőséget. Szép jó napot kívánok 
polgármester asszonynak és a tisztelt testületnek is. A következő önkormányzati csoportos villamos 
energia közbeszerzésünkre szeretnénk invitálni Dunavarsány Város Önkormányzatát is. Maga a 
beszerzés és a közbeszerzés ismerős lehet önöknek, hiszen a metodikája teljesen megegyezik a 
földgáz-energia közbeszerzéssel, most ugyan villamos energiáról van szó. A beszerzési időszak 2016. 
január 1-jétől szól, tehát a villamos energia szerződések klasszikusan január 1-jétől december 31-ig 
szólnak. A közbeszerzési eljárásban reményeink szerint egy szép nagy csoport fog összegyűlni, mert 
több mint 20 önkormányzatot várunk csatlakozni. augusztus 19-éig lehet csatlakozni. Augusztus 19-e 
után megindul a csoportos közbeszerzés, ezt követően novemberben lesz majd az elektronikus árlejtés, 
akkor lesz meg az eredmény, hogy mennyi lesz a villamos energia ára január 1-jétől. Akkor kell majd 
megkötni az új kereskedelmi szerződést, ebben természetesen a kollégáim mindenben segítik az 
önkormányzatokat. Maga a vételezés, az alacsonyabb energiadíjon január 1-jétől fog megvalósulni. 
Hogy összegszerűen is lássák a különbséget, hogy kb. mi az, ami várható: előkészültünk olyan 
szempontból – ami természetesen kötelezettségmentes az önkormányzat számára –, hogy megnéztük a 
fogyasztási mennyiségeket, és hogy pontosan milyen fogyasztási helyekről van szó a közbeszerzésben. 
Ez az intézményeket, illetve a közvilágítást érinti, gyakorlatilag más előkészületet nem igényel a 
közbeszerzés. Amit érdemes látni, hogy az intézmények 90 %-a egyetemes szolgáltatói árban van, ami 
azt jelenti, hogy jelenleg 21,80 Ft-ot fizetnek kW óránként energiadíjként. Ez a közbeszerzés 2 évre 
szól, 2016-ra és 2017-re. Azért van ez a 2 éves időtartam, mert a villamos energia 100 %-ban tőzsdei 
termék, tehát az árat a tőzsde határozza meg. Jelenleg alacsonyak az árszintek, és együtt mozog a 
2016-os és a 2017-es év. Tehát egy elkerülhető költséget lehet realizálni, ha most hosszú távon 
gondolkodnak az önkormányzatok, és a 2016-os és a 2017-es évet is választják. Fel szokott merülni 
kérdésként, hogy mi történik abban az esetben, ha változnak a mennyiségek ezalatt a 2 év alatt. Ezt 
olyan szempontból kezeli ez a csoportos közbeszerzés, hogy egy dupla védelem van az 
önkormányzatok számára. Az ún. toleranciasáv, ami kifejezi, hogy milyen százalékos arányban 
térhetnek el az önkormányzatok felülvételezés, vagy alulvételezés szempontjából. A csoportos 
közbeszerzéseknél van egyrészről egy egyéni toleranciasáv, ami plusz-mínusz 25 %-ot jelent. Van az 
egész csoportra nézve is egy toleranciasáv, ami viszont, mivel 20 önkormányzatról van szó, annyira 
nagy, hogy nem lehet ebből sem kilépni, sem pedig alulvételezni. Tehát nem kötbérezik az 
önkormányzatot, teljesen mindegy, hogy mennyi lesz a fogyasztása, mert annyira nagy az egész 
csoport sávos értéke. Ez azt is jelenti, hogy ha bármilyen fejlesztés történne a 2 év alatt, akár a 
közvilágítás korszerűsítése, akár napelemes rendszerek korszerűsítése, akkor sem kötbérezik az 
önkormányzatot, megmarad 2 évre ez az alacsony árszint. A megbízási díj az elért megtakarítás 30 %-
a, ezért mi úgy számolunk el egymással, hogy az év végén szükséges elküldenie az önkormányzatnak 
fogyasztási helyenként egy elszámoló számlát, amin látszik, hogy mennyi volt a valós elfogyasztott 
energiamennyiség arra az évre, és ha ez kevesebb volt a mostani meghatározottnál, akkor a Sourcing 
százalékos arányban visszautalja azt az összeget, amennyivel kevesebbet fogyasztott az önkormányzat. 
Ha bármilyen kérdésük lenne, nagyon szívesen válaszolok.  
 
Surányi Tibor képviselő: Az utolsó mondatra visszatérve, mennyit kell előre fizetni? 
 
Balogh-Fazekas Anita ügyfélmenedzser: Előre nem kell Önöknek fizetni semmit. Ez a 
tényelszámolás a szerződéses időszak végén van, illetve a köztes időszakban. A közbeszerzés egész 
költségét a Sourcing állja. Amit az önkormányzatnak fizetni kell majd, az az elért megtakarítás 30 %-a, 
tehát a jelenlegi ár, és azon ár közötti különbözet 30 %-a, amennyivel mi olcsóbb árat tudunk hozni. 
Ezt a díjazást majd csak január 1-jétől szükséges fizetni, hiszen az olcsóbb energiadíj, amit mi hozunk, 
Önöknek január 1-jétől számlázódik. Addig semmilyen költsége nincs az önkormányzatnak. Onnantól 
kezdve havi bontásban lehet fizetni azt a Sourcing díjat, ami a megtakarításnak a 30 %-a. /Részletesen 
ismerteti a tényelszámolás menetét./  
 
Surányi Tibor képviselő: Maga az elszámolás az önkormányzat és az elektromos művek között 
zajlik, és az elektromos művek felé szerződésben segítik, hogy a kedvezőbb ár alakuljon ki? 
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Balogh-Fazekas Anita ügyfélmenedzser: Igen, gyakorlatilag ugyanolyan szerződést fognak kötni, 
mint amivel jelenleg is rendelkeznek. Azzal a különbséggel, hogy még mielőtt a szerződést 
megkötnék, a Sourcing átvizsgálja szakmai szempontból, hogy tényleg minden olyan feltétel benne 
legyen, ami a közbeszerzési eljárás kiírásában benne volt, tehát kedvezőtlen szerződést ne írhasson alá 
az önkormányzat. Mi, mint független közbeszerzési szakértők, abban segítünk Önöknek, hogy 
alacsony áron tudjanak szerződni, mert nekünk is ez az érdekünk. Maga a számlázási rendszer 
annyiban fog majd változni – és ez egy pozitív változás – hogy jelenleg úgy kapják a számlákat, hogy 
van egy energiadíj, és vannak a rendszerhasználati díjak, ez két külön számlán érkezik, és nem is egy 
időben. Ez az önkormányzati csoport úgynevezett integrált számlázással kerül kiírásra, ami azt jelenti, 
hogy 1 db számla lesz. 
 
Surányi Tibor képviselő: Ebben a rendszerben megmarad még a helyszínenkénti számlalekövetés? 
 
Balogh-Fazekas Anita ügyfélmenedzser: Igen. Az Önkormányzat köt szerződést a Sourcing 
Hungaryval, viszont a kereskedelmi szerződésekben, amit már Önök a nyertes villamos energia 
kereskedővel kötnek, ott megvan ugyanúgy a lehetőség, hogy felhasználási helyenként kerüljenek 
megkötésre a szerződések, és a számlák is ugyanúgy fognak érkezni, mint eddig.  
 
Száger Gyula képviselő: Most akkor a 2015. decemberi bázisszámokat kellene figyelembe venni, 
ugye? És ahhoz képest, majd 2016 végéig lehet a megtakarítást majd figyelembe venni.  
 
Balogh-Fazekas Anita ügyfélmenedzser: Igen, így van.  
 
Száger Gyula képviselő: Ezt hogy fogják figyelembe venni, mikor év közben vannak az elszámoló 
számlák? 
 
Balogh-Fazekas Anita ügyfélmenedzser: Ha az egész éves elszámolásra gondol, az egységár azonos. 
Ugyanúgy, ahogy most is megvan az Önök kereskedelmi szerződése, átlagban ez a 21,8 Ft, amit 
fizetnek. A közbeszerzési eljárás eredményeként várhatóan 16 Ft környéki ár lesz majd a nyertes ár, az 
eddigi tapasztalatok alapján, és a mennyiség, amit majd felhasználnak, azt majd 2017 januárjában, 
amikor már megvan a teljes 2016-os év összes számlája, akkor küldik el hozzánk, és akkor nézzük 
meg, hogy kevesebb volt-e 300 ezer kW óránál a fogyasztási mennyiség.  
 
Surányi Tibor képviselő: És az a 16-17 Ft körüli összeg mennyivel fog növekedni az Önök közvetítői 
elszámolási díjaival?  
 
Balogh-Fazekas Anita ügyfélmenedzser: Az semennyivel, mert az egységár fix.  
 
Surányi Tibor képviselő: Mi az elszámolás mértéke? 
 
Balogh-Fazekas Anita ügyfélmenedzser: Az elszámolás mértéke, hogy van egy éves fogyasztási 
mennyiség, amit mi látunk a számlákból, ez a 300 ezer kW óra. /Elmagyarázza, hogy kerül 
kiszámításra a Sourcing Kft-nek fizetendő díj./ Egyébként, ahogy számoltam, a két évre kb. 3 millió 
forinttal lesz kevesebb a fizetendő díj. Egységárban várhatóan 5-6 Ft-tal lesz alacsonyabb, és ebből jön 
le a 30 %, ami a Sourcing díja.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Reméljük minden így fog sikerülni, ahogy Anita felvázolta, és 
kevesebbe fog kerülni az energiafogyasztásunk.  
 
Surányi Tibor képviselő: Valami garantált eredmény az önkormányzat számlájában, hogy mondjuk 
garantáltan 20 % megmarad minden bruttó kifizetés után, ilyen létezik? Vagy gondoltak ilyesmire? 
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Balogh-Fazekas Anita ügyfélmenedzser: Alapvetően, nyilván mi is abban vagyunk érdekeltek, hogy 
minél alacsonyabb legyen az Önök díja, amit fizetnek a villamos energiáért, hiszen, ha kicsi a 
különbség, akkor nekünk is alacsonyabb a díjazásunk. A kereskedők versenyeztetésének pont az a 
lényege ezen az elektronikus aukción, hogy minél alacsonyabb legyen az az egységár, amit az összes 
önkormányzat fizet, és minden önkormányzatnak egyforma lesz az árszintje.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönjük szépen. Felteszem szavazásra a határozati 
javaslatot: Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) hozzájárulását adja Dunavarsány Város Önkormányzata és intézményei, valamint a közvilágítás 
vonatkozásában a villamos energia szabadpiaci megvásárlásának érdekében csoportos közbeszerzési 
eljárás lefolytatásához. 
b) felhatalmazza a Polgármestert az a) pont szerinti közbeszerzési eljárás lefolytatására vonatkozó, 
jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 1. számú mellékletét képező tartalommal az egyedi 
megbízási szerződés aláírására. 
c) felhatalmazza a Polgármestert az a) pont szerinti közbeszerzési eljárás lefolytatására vonatkozó, 
jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 2. számú mellékletét képező tartalommal szindikátusi 
szerződés aláírására. 
d) saját részéről jóváhagyja a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 3. számú mellékletét 
képező tartalommal a csoportos energia beszerzési tagság fenntartására vonatkozó csatlakozási 
szándék nyilatkozatot. 
e) felhatalmazza a Polgármestert a csoportos energia beszerzési eljárás lefolytatását követően az 
energia kereskedelmi szerződés aláírására és az egyéb szükséges intézkedések meghozatalára. 
Aki ezzel egyetért, kézfeltartással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
 

124/2015. (VII. 28.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) hozzájárulását adja Dunavarsány Város Önkormányzata és intézményei, valamint a 
közvilágítás vonatkozásában a villamos energia szabadpiaci megvásárlásának érdekében 
csoportos közbeszerzési eljárás lefolytatásához. 
b) felhatalmazza a Polgármestert az a) pont szerinti közbeszerzési eljárás 
lefolytatására vonatkozó, jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 1. számú 
mellékletét képező tartalommal az egyedi megbízási szerződés aláírására. 
c) felhatalmazza a Polgármestert az a) pont szerinti közbeszerzési eljárás 
lefolytatására vonatkozó, jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 2. számú 
mellékletét képező tartalommal szindikátusi szerződés aláírására. 
d) saját részéről jóváhagyja a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 3. 
számú mellékletét képező tartalommal a csoportos energia beszerzési tagság fenntartására 
vonatkozó csatlakozási szándék nyilatkozatot. 
e) felhatalmazza a Polgármestert a csoportos energia beszerzési eljárás lefolytatását 
követően az energia kereskedelmi szerződés aláírására és az egyéb szükséges 
intézkedések meghozatalára. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
Balogh-Fazekas Anita ügyfélmenedzser távozik a testületi ülésről.  
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2) Javaslat a „Dunavarsány Város Árpád Fejedelem Általános Iskola épületének gázkazán 
korszerűsítése és fűtőtest felújítása” tárgyú közbeszerzési eljárás lezárására 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: A közbeszerzési eljárás lezárult, ma délután történt meg az 
ajánlatok átnézése, és bírálata, és ezért került csak most kiosztásra az anyag. Megkérem Papp Mónika 
közbeszerzési tanácsadót, hogy ismertesse az eredményt.  
 
Papp Mónika közbeszerzési tanácsadó: Üdvözlöm a Képviselő-testület tagjait. Nagyon gyors 
eljáráson vagyunk túl. Július 14-én döntött a Képviselő-testület az eljárás megindításáról. 15-én 
kiküldtük az ajánlattételi felhívásokat. 24-én, 10 órakor bontottunk. Egy cég jelezte az önkormányzat 
részére, hogy kapacitás hiányában nem tudja elvállalni a munkát, ezért ajánlatot sem kíván tenni. Egy 
cég nem reagált, de az ajánlattételi felhívást kézhez kapta, mert a visszaigazolás megjött a részéről. A 
megkeresésünkre egy cég tett ajánlatot. Hiánypótlásra nem kellett felszólítani az egyetlen ajánlatadót, 
mert az ajánlata komplett volt. 28-án, tehát ma 14 órakor a Bíráló Bizottság összeült. A tárgyaláson az 
ajánlatadó nem jelent meg, mert fenntartja az ajánlatát, és nem kíván sem a műszaki paraméterekben, 
sem árversenyben tárgyalást folytatni a Bíráló Bizottsággal. Ezért a Bíráló Bizottság megvizsgálta a 
rendelkezésre álló keretet és az ajánlatot, és a bírálati lapnak megfelelően a Képviselő-testület elé 
terjesztette a döntési javaslatát.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönöm szépen. Ismertetem a határozati javaslatot, 
amelynek elfogadása név szerinti szavazást igényel. Dunavarsány Város Önkormányzatának 
Képviselő-testülete  
a) a „Dunavarsány Város Árpád Fejedelem Általános Iskola épületének gázkazán korszerűsítése és 

fűtőtest felújítása” tárgyú közbeszerzési eljárás eredményét az alábbiakban állapítja meg: 
1. A Kinamé Kft. (2360 Gyál, Toldi M. u. 45.) ajánlata érvényes, 
2. A legalacsonyabb összegű ellenszolgáltatásra vonatkozó érvényes ajánlatot a Kinamé Kft. (2360 

Gyál, Toldi M. u. 45.) tette nettó 31.457.854.- forint összegben, 
3. Az eljárás eredményes volt, 
4. Az eljárás nyertese a Kinamé Kft. (2360 Gyál, Toldi M. u. 45.), 
5. Az ajánlatkérő nem határozza meg a nyertes ajánlatot követő legkedvezőbb ajánlatot benyújtó 

ajánlattevőt. 
b) a szerződés teljesítéséhez szükséges anyagi fedezetet, a 2014. évi költségvetés maradványának 

terhére biztosítja. 
c) felhatalmazza a Polgármestert a vállalkozási szerződés aláírására és az egyéb szükséges 

intézkedések megtételére. 
Aki ezzel egyetért, kérem, neve elhangzása után „igen” vagy „nem” nyilatkozattal szavazzon. 
 
Mekler Andrea   igen 
dr. Csobolyó Eszter  igen 
dr. Békássy Szabolcs  igen 
Gergőné Varga Tünde  igen 
Száger Gyula   igen 
Surányi Tibor    igen 
Kun László     igen 
 
A Képviselő-testület 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
 

125/2015. (VII. 28.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) a „Dunavarsány Város Árpád Fejedelem Általános Iskola épületének gázkazán 
korszerűsítése és fűtőtest felújítása” tárgyú közbeszerzési eljárás eredményét az 
alábbiakban állapítja meg: 
1. A Kinamé Kft. (2360 Gyál, Toldi M. u. 45.) ajánlata érvényes, 
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2. A legalacsonyabb összegű ellenszolgáltatásra vonatkozó érvényes ajánlatot a Kinamé 
Kft. (2360 Gyál, Toldi M. u. 45.) tette nettó 31.457.854.- forint összegben, 

3. Az eljárás eredményes volt, 
4. Az eljárás nyertese a Kinamé Kft. (2360 Gyál, Toldi M. u. 45.), 
5. Az ajánlatkérő nem határozza meg a nyertes ajánlatot követő legkedvezőbb ajánlatot 

benyújtó ajánlattevőt. 
b) a szerződés teljesítéséhez szükséges anyagi fedezetet, a 2014. évi költségvetés 

maradványának terhére biztosítja. 
c) felhatalmazza a Polgármestert a vállalkozási szerződés aláírására és az egyéb 

szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
3) Javaslat az Összefogás a Fiatalokért WILLPOWER Tánc és Sport Egyesülettel kötendő 
Együttműködési Megállapodásra 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Megtaláltuk a módját, hogy hogyan tudnánk legjobban 
támogatni a kárpátaljai gyerekek táborozását abból a pénzből, amit a Dunavarsányi Napokon a 
művelődési ház közcélú adományként gyűjtött, hogy ez a pénz elegendő legyen a gyerekek itt 
tartózkodására. Kiderült, hogy ez a dolog jóval olcsóbban oldható meg, ha egy sportegyesület intézi a 
szállást az edzőtáborban, ahol egyben lehetnének a gyerekek, és kapnának reggelit is. Ez jobb 
megoldás, mintha szétszórva helyeznénk el őket. Nincs olyan szálláshely itt Dunavarsányban, ahol 
mind a 27 főt el tudnánk egyszerre szállásolni. Így tudnánk megoldani, hogy megbíznánk a 
Willpowert, hogy lebonyolítaná a szállás ügyét. A pénzeszközt erre átadja az önkormányzat az 
egyesületnek. A programok szervezése és lebonyolítása másokat is érint, az többek közreműködésével 
fog történni.  
 
Keresztesi Balázs alpolgármester: Az önkormányzat és a Willpower között egy együttműködési 
megállapodás fog születni, és az átadott pénzeszközzel a program megtörténte után az egyesület a 
Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi Bizottságnak fog elszámolni és beszámolni, természetesen számlák 
ellenében. Tehát ez nem plusztámogatás, hanem kizárólag csak erre az egy programra kapja meg ezt 
az összeget az egyesület.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Augusztus 17-től 21-ig lesznek nálunk, és vannak már 
felajánlások a programjaikra, akár a vacsoráztatásukra, akár más programokra. Mindenkinek 
köszönjük szépen a felajánlásokat.  
 
Surányi Tibor képviselő: A Máltai Szeretetszolgálat nevében szeretném felajánlani, hogy a Szüreti 
Felvonulás indulásakor az indulókat egy bográcsos ebéddel megvendégeljük.  
 
Mekler Andrea képviselő: Szeretném felajánlani a Mekler László Ifjúsági Turisztikai és Sport 
Egyesület nevében, hogy a gyerekek jöjjenek le a csónakházhoz evezésre, ha a belefér a 
programtervükbe. 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Jó, megszervezzük.  
 
Keresztesi Balázs alpolgármester: A Képviselő-testületből két képviselő – Surányi Tibor és dr. 
Békássy Szabolcs – is jelezte, hogy 2 vacsora elkészítését ők segítik, hozzájárulnak a bográcsozáshoz, 
illetve a bográcsba valóhoz.  
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Kun László képviselő: Annak ellenére, hogy személyes érintettség úgy gondolom nem áll fenn, 
mégis szeretném kérni, hogy Polgármester asszony tegye fel szavazásra, hogy részt vehetek ezen a 
szavazáson.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Rendben. Aki egyetért azzal, hogy Kun László ennek a 
napirendi pontnak a szavazásánál részt vehessen a szavazásban, kézfeltartással jelezze.  
 
A Képviselő-testület 6 igen, 0 nem, 1 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
 

126/2015. (VII. 28.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete egyetért azzal, hogy Kun 
László képviselő a tárgyalt napirendi pont szavazásánál részt vegyen a szavazásban.  

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Ismertetem a határozati javaslatot: Dunavarsány Város 
Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) a Petőfi Művelődési Ház és Városi Könyvtár által gyűjtött 499.500,- Ft közcélú adomány 
felhasználására Együttműködési Megállapodást köt, melyben átadja a teljes összeget az Összefogás a 
Fiatalokért WILLPOWER Tánc és Sport Egyesületnek a Csetfalváról érkező gyermekek 2015. 
augusztus 17-21-ig tartó táboroztatási költségeinek fedezetére. 
b) felkéri a Összefogás a Fiatalokért WILLPOWER Tánc és Sport Egyesületet, hogy a Pénzügyi, 
Jogi és Ügyrendi Bizottság soron következő ülésén számoljon be a felhasználásról. 
c) felkéri a Polgármester Asszonyt az a) pont szerinti Együttműködési Megállapodás aláírására, 
valamint a szükséges intézkedések megtételére. 
Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
 

127/2015. (VII. 28.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) a Petőfi Művelődési Ház és Városi Könyvtár által gyűjtött 499.500,- Ft közcélú 
adomány felhasználására Együttműködési Megállapodást köt, melyben átadja a teljes 
összeget az Összefogás a Fiatalokért WILLPOWER Tánc és Sport Egyesületnek a 
Csetfalváról érkező gyermekek 2015. augusztus 17-21-ig tartó táboroztatási költségeinek 
fedezetére. 
b) felkéri a Összefogás a Fiatalokért WILLPOWER Tánc és Sport Egyesületet, hogy a 
Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi Bizottság soron következő ülésén számoljon be a 
felhasználásról. 
c) felkéri a Polgármester Asszonyt az a) pont szerinti Együttműködési Megállapodás 
aláírására, valamint a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
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Keresztesi Balázs alpolgármester: Szeretném tájékoztatni a Képviselő-testületet, hogy a Bethlen 
Gábor Alaphoz kb. másfél hónappal ezelőtt beadtunk egy pályázatot, ami arról szól, hogy október 23-
án közösen Csetfalvával tudjunk ünnepelni. Csetfalvai tanárokat szeretnénk elinvitálni a nemzeti 
ünnepünkre. Majd csütörtökön egyeztetünk iskolaigazgató asszonnyal, hogy hogy tudnak ebben 
aktívan részt venni. A Bethlen Gábor Alap 1 millió forinttal támogatta ezt a programot, és érdemesnek 
találta arra, hogy a testvértelepülések így találkozzanak. Október 22-23-24-én lesznek itt a vendégeink.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönjük szépen. Egy örömhírt szeretnék még megosztani. 
Már hónapok óta több bejelentést kaptunk a körforgalom gazosságával kapcsolatban. Én felvettem a 
kapcsolatot a Magyar Közút Zrt-vel, és jelzem, hogy holnap reggel 8 órakor kivonul a 
Városgazdálkodási Kft. A Magyar Közút Dabasi kirendeltsége táblákkal biztosítja a helyszínt. 
Úgyhogy bízunk benne, hogy holnap 9 óra magasságában tiszta lesz a körforgalom közepe. Ez egy 
egyszeri alkalom, de egyébként most van folyamatban egy megállapodás aláírása, amiben engedélyt 
kap Dunavarsány városa arra, hogy ezt mindig rendben tartsa.  
 
Surányi Tibor képviselő: Nem lehetne esetleg, hogy a gazdája tartaná rendben?  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Nincs kizárva, vagy pedig úgy gondolom, hogy ezért valamit 
vagy természetben, vagy pénzben kérünk a Közút Kezelőtől. Köszönöm szépen a mai ülésen való 
megjelenést és a hozzászólásokat, az ülést bezárom.  
 
A jegyzőkönyv 1745 órakor lezárásra kerül.  
 

K.m.f. 
 
 
 
 
 
 

 Gergőné Varga Tünde       dr. Szilágyi Ákos 
      polgármester        jegyző 

 
 
A jegyzőkönyv hiteles: 
 
 
 
 
 
 

 Mekler Andrea         Surányi Tibor  
  képviselő            képviselő 


